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Pedagógusnap alkalmából 
köszöntötték az oktatásban 
dolgozókat. Az eseményen 
átadták a többi között a 
„Hatvany Irén kitüntető em-
lékérem – az ifjúságért” díjat 
is, melyet idén Gulyás József, 
Kutalik Márta és Pápainé 
Rados Mária vehetett át.

Megtartották Hat-
van pedagógusnapi 
ünnepségét a Nagy 

Endre rendezvényteremben, 
ahol a tankerület és a város ki-
tüntetéseit adták át. Horváth 
Richárd polgármester nyitó-
beszédében elmondta: a tisz-
telet és a hála jut eszébe, ha a 
tanítókra, nevelőkre gondol. – 
Önök minden helyzetben ki-
tartanak elveik mellett azzal, 
hogy tanítanak. Szeretnénk 
kifejezni Hatvan és a város-
vezetés megbecsülését, tisz-
teletét és köszönetét. A peda-
gógusokkal vagyunk, hálásak 
és büszkék vagyunk önökre, 
hogy minden körülmények 
között küzdenek a jóért, ön-
magukért, a gyermekeinkért 
és a jövőnkért – mondta. 
Hozzátette: ők biztosítják azt 
a szellemi és gyakorlati alapot, 
mely egyéneket és közössége-
ket emel fel.

A polgármester beszéde 
után László Attila kézdivá-
sárhelyi énekes adott műsort. 
Ezt követően díjátadó vette 
kezdetét. Először a „Hatvany 
Irén kitüntető emlékérem – az 
ifjúságért” elismerést adták át, 
amit olyan pedagógusoknak 
ítélnek, akik Hatvanban leg-
alább 10 éve kimagaslóan, pél-
daértékűen és értékteremtően 
dolgoznak a gyermekekért. 
Idén három pedagógus kapta 
a kitüntetést. Elsőként Gu-
lyás József vehette át az em-
lékplakettet és oklevelet, aki a 
Széchenyi István Római Ka-

tolikus Technikum és Gimná-
ziumban biológia és testneve-
lés szakos tanárként dolgozik 
1983 óta. Az évtizedek alatt 
többször volt osztályfőnök, 
mely tevékenységére jellemző 
a megértés, türelem és közös-
ségformáló szellem. Tanítvá-
nyait sikeresen készíti fel kö-
zép- és emelt szintű érettségi 
vizsgákra testnevelés tantárgy-
ból, valamint városi, megyei 
és országos sportversenyekre, 
ahol a fiatalok eredményesen 
szerepelnek egyéni és csapat 
kategóriában egyaránt. Négy 
évtizedes tanári pályája során 
több ezer tanulóval szerettette 
meg a mindennapi mozgást, a 
sportolást és felhívta a figyel-
met az egészséges életmód 
fontosságára. Lélekjelenlété-
nek és egészségügyi ismerete-
inek köszönhetően többször 
nyújtott elsősegélyt, sőt élet-
mentő beavatkozást rászoruló 
tanulóknak. Több éven át te-
vékenykedett eredményesen a 
Hatvani Kézilabda Szabadidő 
Sportegyesület női csapatának 
edzőjeként. A tanítványai, pe-
dagógustársai az intézmény 

falain belül és kívül is nagyra 
becsülik, elismerik elhivatott 
lelkiismeretes munkásságát. 
Gulyás József elmondta: nagy 
megtiszteltetés, hogy ilyen 
formában is elismerték negy-
venéves munkáját, azonban 
középiskolai évei alatt nem 
tanári pályára készült. – Úgy 
alakult az életem, hogy a sport 
révén közelebb kerültem a pe-
dagógiához, a tanításhoz, amit 
soha nem bántam meg, mert 
sok szép pillanatot okozott. 
Büszke vagyok arra, hogy pe-
dagógus vagyok – fogalmazott.

Hatvany Irén kitüntető 
emlékéremmel ismerték el 
Kutalik Márta munkáját, aki a 
pedagógus pályára tudatosan 
készült, belülről fakadó érdek-
lődés hajtotta ebbe az irányba. 
Pályáját napközis nevelőként 
kezdte az 5. Számú Általá-
nos Iskolában. Tanárrá válá-
sát nagyban meghatározták 
azok a pedagógusegyéniségek, 
akikkel először diákként, ké-
sőbb tanárként találkozhatott, 
akiktől tanulhatott. Módsze-
rei változatosak, a tananyag-
hoz és a gyermekek életkori 

sajátosságaihoz igazodnak. 
Szakma iránti alázatosság, 
elkötelezettség, pontosság, 
magabiztosság, nyugodt ki-
egyensúlyozottság jellemzik. 
Innovatív kezdeményezése az 
évről-évre megrendezett te-
rületi „Angol szépkiejtési ver-
seny”. A tantestület egy em-
berként támogatta 2016-ban 
igazgatói kinevezését, így lett 
a Hatvani 5. Számú Általános 
Iskola vezetője. Az „együtt 
egymásért” elvet követve tette, 
teszi ma is szeretettel teendő-
it. Folyamatosan arra törek-
szik, hogy intézményük olyan 
iskola lehessen, ahová a gyer-
mekek örömmel, bizalommal, 
mosolygósan járnak, a szülők, 
pedagógusok nyugalmat, fi-
gyelmet, következetességet 
találnak.

Hatvany Irén kitüntető em-
lékérmet vehetett át Pápainé 
Rados Mária is, aki a Heves 
Megyei Pedagógiai Szak-
szolgálat Hatvani Tagintéz-
ményének ismert és elismert 
gyógypedagógus-logopédusa. 
Alapfeladata mellett a sajátos 
nevelési igényű gyermekek 

beszéd- és nyelvi fejlesztését 
végzi, de az egészségügyben 
is dolgozott. Közel 20 évig a 
Hatvani Albert Schweitzer 
Kórház rehabilitációs osztá-
lyának logopédusa volt. Pá-
lyakezdése óta fontosnak tart-
ja a szakmai megújulást, ezért 
számtalan továbbképzésen, 
szakmai konferencián vett 
részt, melyet önerőből vállalt. 
Tagja a kistérségi logopédiai 
ellátás-szervező munkacso-
portnak, valamint a Magyar 
Gyógypedagógusok Egye-
sületének, a Demoszthenész 
Egyesületnek, a Magyar Lo-
gopédusok Szakmai Szövet-
ségének és a Magyar Foneti-
kai, Foniátriai és Logopédiai 
Társaságnak. Városi rendez-
vényeken képviseli a logo-
pédia, a szép magyar beszéd 
ügyét. Így óvodai mesemon-
dó versenyeken, általános és 
középiskolai vers- és próza-
mondó versenyeken, valamint 
a Kazinczy Szépkiejtési verse-
nyen a szakmai zsűri állandó 
tagja. Részt vesz az Egységes 
Gyógypedagógiai Módszer-
tani Intézmény komplex ta-

nulmányi versenyén a szakmai 
zsűri tagjaként. Segítő együtt-
működő partnere a pedagó-
gusoknak, az egészségügyi 
szakembereknek, valamint 
azoknak a szülőknek, akik a 
segítségét kérik a gyermekeik 
logopédiai fejlesztésével kap-
csolatban. A segítségre szoru-
ló gyermekeket szeretetteljes, 
kedves, türelmes gondosko-
dással segíti, akik kifejezet-
ten szívesen vesznek részt a 
foglalkozásain. Kiemelkedő 
pedagógusi munkájának elis-
meréseként 1993-ban “Gyer-
mekekért” érdemérem városi 
kitüntetésben részesült.

A rendezvényen több óvo-
dai, átalános iskolai és kö-
zépiskolai dolgozót is díjaz-
tak, munkájukat tárgy, illetve 
pénzjutalommal ismerték el. 
Mindezek mellett a belügy-
miniszter által adományoz-
ható Pedagógus Szolgálati 
Emlékérmeket is átadták. A 
Heves Megyei Pedagógiai 
Szakszolgálat Hatvani Tag-
intézményének nyugdíjba vo-
nuló pedagógusai ezt a díjat 
Borbély Andrástól, az Egri 
Tankerületi Központ szakmai 
igazgatóhelyettesétől vehet-
ték át. Ezt az elismerést Ba-
logné Kovácsik Ildikó, Csókás 
Ferencné Oravecz Ildikó és 
Pápainé Rados Mária kapta. 
– Nagyon kellemes emléke-
im vannak, aki pedagógus, az 
tudja, hogy ez nem munka, 
hanem hivatás. Az tudja ezt 
igazán jól csinálni, aki szereti 
a munkáját, a gyerekeket, ne-
kem ez megadatott. Szoktam 
mondani, hogy mindig fiatal 
maradtam mellettük, hiszen 
ők éltetnek. Igaz, hogy be-
fejezem a pályafutásom, de 
van öt unokám, a pedagógiai 
tudásomat ezután ott szeret-
ném kamatoztatni – részle-
tezte Pápainé Rados Mária. 
Átadták továbbá a Hatvanban 
végzett pedagógiai munkát 
segítő tevékenységért elisme-
rést, valamint a díszdiplomá-
kat. Ambruzs Sándor Dávid, 
Numan Györgyné vasdip-
lomát, Széplaki Sándor ru-
bindiplomát, Ziegler Cecília 
díszdiplomát kapott.

Varga Dorottya

Hatvan Város Önkormányzatának lapja

Elhivatott, példaértékű 
pedagógusokat díjaztak
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Az épületet istentisztelettel 
avatták fel a Hatvani Bap-
tista Gyülekezet tagjai és 
a meghívott vendégek. Az 
ünnepségen Nemeshegyi-
Horvát György lelkipásztor 
azt mondta, hogy ez nem-
csak egy imaház, hanem egy 
olyan otthon, ahol a hívek 
megerősödhetnek hitükben.

Átadták a Hatvani 
Baptista Imaházat, 
az épületet istentisz-

telettel avatták fel. Az ün-
nepségen a gyülekezeti tagok 
mellett számos vallási vezető 
is részt vett, jelen volt Kocsik 
Mónika, a Hatvani Evangé-
likus Egyházközség lelkésze, 
Balogh László a hatvani Hit 
Gyülekezete presbitere, kép-
viseltette magát az atalantai  
baptista gyülekezet, valamint 
ott volt Beer Miklós, a Váci 
egyházmegye nyugalmazott 
püspöke is.

Az avatóünnepségen szin-
tén jelen volt Horváth Ri-
chárd polgármester, aki egy 
személyes történetet osztott 
meg a gyülekezet tagjaival, 
majd megköszönte az ima-
ház megépítéséért tett közös 
erőfeszítést.  – Mindig van 
valaki, van egy erő, aki segít, 
aki képes túlmutatni rajtunk, 
képes a hónunk alá nyúlni és 
odavinni bennünket, ahol a 
helyünk van, erről szól az én 
hitem, és erről szól az én tör-
ténetem. Ez pedig egy meg-
szentelt hely, így köszönöm 
mindenkinek, aki részt vett 
abban, hogy ez az imaház lét-
rejöhetett, azoknak, akik nem 
adták föl, akik küzdöttek tű-
zön-vízen át, akik építették és 

segítették ezt a folyamatot – 
emelte ki a polgármester.

A Grassalkovich úti ház az 
1870-es években épült, így a 
felújítás során a falakon kívül 
szinte mindent kicseréltek. 
Az imaház új burkolatokat és 
modern berendezést kapott, 
kényelmes ülőhelyeket, meg-
felelő hangrendszert, valamint 
olyan technikát, amellyel a 

gyülekezeti tagok – ha az alsó 
rész megtelne – az imaház 
felső részében lévő termében 
is könnyedén követhetik az 
istentiszteletet. Az épület-
ben kialakítottak egy gyerek-
szobát is, ami a családoknak 
nyújt segítséget abban, hogy 
a kicsik nyugodt és biztonsá-
gos körülmények között tölt-
hessék az istentisztelet idejét. 

Nemeshegyi-Horvát György, 
a Hatvani Baptista Gyüleke-
zet lelkipásztora azt mondta: 
ez az épület nemcsak a hit-
életet szolgálja, hanem egy 
olyan központi helyet teremt, 
ahol az emberek találkozhat-
nak, kapcsolatokat építhetnek 
és erősíthetik egymást. – A 
gyülekezetnek az elmúlt 7 éve 
ezzel az épülettel való küzde-
lemmel telt, ami egy kis gyü-
lekezet esetében azt mond-
ják, hogy vagy összehozza a 
csapatot, vagy szétveri. Isten 
kegyelméből minket összeho-
zott, mialatt csináltuk, újítot-
tuk ezt épületet, egy családdá 
váltunk – hangsúlyozta.

Az avatóünnepség után az 
imaház mindenki számára 
nyitva áll, szerdánként biblia-
órákat tartanak, az istentisz-
telet pedig minden vasárnap 
délelőtt 10 órakor kezdődik.

Rácz-Szénási Réka

Átadták a baptista imaházat Két környezetszépítő 
versenyre is lehet pályázni

Hatvan Város Önkormányzatának lapja
                     Extra szám – 2023. június

Kiadja: Hatvan Város Önkormányzatának megbízásából 
a HATVANI MÉDIA és Rendezvényszervező Nonprofit Közhasznú Kft.

Felelős kiadó és szerkesztőség: HATVANI MÉDIA és Rendezvényszervező Nonprofit Közhasznú Kft. 
3000 Hatvan, Madách Imre utca 12. e-mail: info@mediahatvan.hu 

Felelős szerkesztő: Szűcs Péter. Munkatársak: Albert Péter, Csordás Judit, Rácz-Szénási Réka, 
Rimán Alexandra, Szeniczey Csaba, Varga Dorottya   

Hirdetésfelvétel: 06 30 724 0563.
Nyomdai munkálatok: EDS Zrínyi Zrt. 2600 Vác, Nádas utca 8.

Felelős vezető: Csontos Csilla vezérigazgató
Terjeszti: HATVANI MÉDIA és Rendezvényszervező Nonprofit Közhasznú Kft.

Megjelenik havonta 10.000 példányban, ingyenesen terjesztve Hatvan városban.
Az újságban megjelent hirdetések tartalmáért felelősséget nem vállalunk!

ISSN szám: 1588-5038
Együttműködő partnereink: www.hatvanihirlap.hu, Hatvan TV, Tourinform Iroda Hatvan

Extra

Már 2 ezer fölött van azoknak a száma, akik kitöltötték a 
hatvani konzultáció dokumentumait. Az önkormányzat a la-
kossági visszajelzések alapján készíti majd el a város irányítá-
sával és a fejlesztésekkel kapcsolatos terveit, így a hatvaniak 
közvetlenül részesei lehetnek a fontos döntéseknek.

A Hatvani Városvédő 
Egyesület tagjai to-
vábbra is azért dol-

goznak, hogy minél többen 
elmondhassák, egyetérte-
nek-e azokkal az irányokkal 
melyeket a válságban is fon-
tosnak tartott megőrizni a 
városvezetés – hangsúlyozta 
a polgármester. Horváth Ri-
chárd kiemelte, a hatvaniak 
a konzultáció lehetőségén 
keresztül a jövő terveibe is 
beleszólhatnak. – Az első 
Hatvani Konzultáció kapcsán 
is rengeteg jó ötletet kapott 
a városvezetés. Ezeket mind 
beépítettük a következő költ-
ségvetésbe és a terveinkbe. 
Most is rengeteg jó ötletet ka-

punk. Kisebb és egészen nagy 
elképzelések is eljutnak hoz-
zánk. Ezeket most is be fog-
juk építeni a költségvetésbe és 
a jövőre vonatkozó tervekbe.”

Eddig több mint 2 ezer hat-
vani élt azzal a lehetőséggel, 
hogy közvetlenül is elmondja 
a véleményét a város jövőjével 
kapcsolatban – fogalmazott.

A Hatvani Konzultáció 
dokumentumait június 11-ig 
lehet kitölteni a Hatvani Vá-
rosvédő Egyesület standjainál, 
valamint online felületen is 
részt lehet venni a párbeszéd-
ben, a Hatvani Konzultáció 
(hatvanikonzultacio.hu) web-
oldalon. 

Szeniczey Csaba

Meghosszabbították 
a Hatvani 
Konzultációt

Csak egymás kezeit 
megfogva 
juthatunk előre

A magyarság, minden külső 
tényező ellenére határokon 
túl is összetart. A trianoni 
békediktátum aláírásának 
évfordulója kapcsán emlé-
keztek az elszakított terü-
leteken élőkre.

Június negyedike a 
Nemzeti Összetartozás 
Napja Magyarországon, 

ilyenkor arra emlékezünk, 
hogyan veszítette el hazánk 
területeinek több mint két-
harmadát az első világhábo-
rút lezáró békenyilatkozat 
aláírása után.

Horváth Richárd pol-
gármester a Trianon téren 
azt mondta, nincs értelme 
igazságot keresni egy hábo-
rú végeredményében, mert 
a békét mindig a győztesek 
diktálják, ezért ez, mindig 
csak egyoldalú igazság le-
het. „Rossz politikai dönté-
seket hoztak az akkori ma-
gyar döntéshozók, aminek 
eredményeképpen olyan 
háborúba kényszerítették 
országunkat, melyet aztán 
megkérdőjelezhetetlenül 
elveszített – ennek egyenes 
következménye Trianon!”

Horváth Richárd kiemelte, 
a trianoni békediktátum tra-
gédiája, lehetőséget is hordoz 
a magyarok számára, ugyanis 
rávilágított arra, mennyire 
fontos egy nép életében a 
nemzeti összetartozás:

„Az elcsatolt területek 
magyar kisebbsége ma, 

100 év elteltével is magyar-
nak vallja magát, a magyar 
nyelvet beszéli és a magyar 
értékekhez igazítja életét. 
Nemzetünk egysége nem-
hogy megbomlott volna, de 
még meg is erősödött.” Az 
összetartásnak napjainkban 
is kiemelt jelentősége van – 
hangsúlyozta a polgármes-
ter: „Ezek az értékek vezé-
relnek minket, hatvaniakat 
is, amikor az orosz-ukrán 
háborúban szenvedő ma-
gyar testvéreinknek igyek-
szünk segíteni. Ez vezérel, 
mikor a pandémia nehézsé-
geit kézen fogva, nem pedig 
egymással szemben igyek-
szünk átvészelni. Ez vezérel, 
mikor igyekszünk enyhíteni 
a hatalmas infláció hatásait 
a hatvani háztartásokra. Ez 
vezérel, mikor megfogal-
mazzuk: mi, hatvaniak tö-
rődünk egymással! – mond-
ta Horváth Richárd.

A megemlékezés a Hatva-
ni Kossuth Lajos Általános 
Iskola diákjainak műsorával 
folytatódott, majd félárbócra 
eresztették az országzászlót, 
így szimbolizálva azt a vesz-
teséget, amit az országrészek 
elcsatolása után szenvedett 
el a magyar nép.  

Mindezek után a város-
vezetés, valamint az intéz-
mények, a pártok és a civil 
szervezetek képviselői elhe-
lyezték koszorúikat a tria-
noni emlékműnél.   

Szeniczey Csaba

A Hatvani Szolgáltató Kft. 
munkatársai már meg-
kezdték a kertészeti mun-
kákat, hogy a látogatókat 
tiszta és rendezett kör-
nyezet fogadja majd. Idén 
is várják az úszókat és a 
strandolni vágyókat is.

Már megkezdőd-
tek a munkálatok 
a Hatvani Strand 

területén – erre hívta fel a fi-
gyelmet az uszoda és a strand 
ágazatvezetője. Szegedi Zol-
tán kiemelte, most a kertésze-
ti feladatokon van a hangsúly. 
– Sok embernek furcsa, de 
mi már másfél hónapja azon 
vagyunk, hogy virágosítsunk, 

szépítsünk, a füvet és a sö-
vényt nyírjuk. Természetesen 
a nyitás előtt még ráfrissítünk 
ezekre a dolgokra – mondta. 

Az ágazatvezető azt is el-
mondta, hogy a szolgáltatá-
sok számát is szeretnék bőví-
teni, valamint több programot 
is terveznek. A Strandfoci 
Kupa már évek óta közked-
velt sportesemény a hatvaniak 
körében, így idén is megszer-
vezik. A tavalyi meleg és szá-
raz nyárnak köszönhetően a 
strand jó évet zárt. – A tavalyi 
évre még hatással volt a világ-
járvány, azonban az időjárás-
nak köszönhetően, körülbelül 
10 százalékkal magasabb volt 
a látogatottságunk, mint a ko-

rábbi években – részletezte.        
Szegedi Zoltán hozzátette, 

2022-ben közel 35 ezer láto-
gatója volt a strandnak és idén 
is hasonlóan kiemelt forga-
lomra számítanak.

A nyitást június 17.-re ter-
vezik. Reggel hat órától az 
úszókat, kilenc órától pedig 
a strandolni vágyókat várják 
majd.        

Szeniczey Csaba

Június 17-én nyit a strand

Hagyomány már, hogy min-
den évben meghirdetik a 
„Tiszta, virágos Hatvanért” 
és az országos „Legszebb 
konyhakertek” – Magyaror-
szág legszebb konyhakertjei 
pályázatokat. Idén is több 
kategóriában lehet nevezni.

Ebben az évben is több 
környezetszépítő ver-
senyre várja Hatvan 

Város Önkormányzata a je-
lentkezéseket. Gulyás Katalin, 
Hatvan főkertésze elmondta: 
magánszemélyek és intézmé-
nyek egyaránt nevezhetnek 
több kategóriában. – A „Tisz-
ta, virágos Hatvanért” kör-
nyezetszépítő versenyt már 
hosszú évek óta meghirdeti a 
város. Ennek a célja, hogy az 
ingatlanok minél rendezet-
tebbek, tisztábbak legyenek. 
Másik versenyünk pedig a 
„Legszebb konyhakertek” – 
Magyarország legszebb kony-

hakertjei. Erre az országos 
versenyre kilencedik alkalom-
mal neveztünk, többször hoz-
tunk már el díjakat – foglalta 
össze.

A „Tiszta, virágos Hatva-
nért” versenyre június 30-ig, 

míg a „Legszebb konyhaker-
tek” megmérettetésre június 
15-ig lehet jelentkezni. A be-
érkező nevezéseket szakmai 
zsűri bírálja majd el, melynek 
eredményeit szeptemberben 
hirdetik ki. A pályázati felhí-

vásokról bővebben tájékozód-
ni a hatvan.hu weboldalon le-
het, innen a jelentkezési lapok 
is letölthetőek, papír alapon 
pedig kérhetők a Városháza 
ügyfélszolgálatán.

Varga Dorottya

Csatában elhunyt magyar 
hazafiakra emlékeztek az 
Őrszem szobornál. Hat-
vanban minden évben ko-
szorúzással tisztelegnek a 
harcokban elesett bátrak 
előtt. Horváth Richárd pol-
gármester azt mondta: há-
lával és tisztelettel kell fejet 
hajtani Magyarország rég-
múlt és ma élő hősei előtt.

Hatvanban minden 
évben május utolsó 
vasárnapján meg-

emlékeznek a harcokban 
elesett hősökről. Horváth 
Richárd polgármester az Őr-
szem szobornál elmondott 
beszédében azt hangsúlyoz-
ta, ezen a napon fel kell idéz-
ni, hogy egy országot mindig 
azok védenek meg a pusz-
tulástól, kiknek a közösség 
fontosabb saját érdeküknél, 
ezekről az emberekről pedig 
példát kell venni mindenki-
nek. Hozzátette: az elmúlt 

évek megtanítottak minden-
kit arra, hogy nemcsak az a 
hős, aki az életét kockáztatva 
kardot ránt, hanem hősök 
mindazok, akik lehetővé te-
szik számára, hogy ezt tehes-
se. Mint mondta, egy ország 
és egy nemzet működtetése 
igazából azokon múlik, akik 
nem látszanak, hanem csen-
desen és becsületesen végzik 
a dolgukat.

Fontos, hogy hálával és 
tisztelettel gondoljunk azok-

ra, kik a történelem során 
megküzdöttek azért, hogy 
hazánk szabad maradhasson! 
Nem szabad azonban meg-
feledkeznünk azokról, kik a 
régi évszázadokban épp úgy, 
mint ma, azon dolgoznak, 
hogy legyen olyan országunk, 
amiért érdemes küzdenünk. 
Hogy legyen mit jobbá ten-
nünk! Ők azok a névtelen hő-
sök, kik nem az elismerésért, 
a sikerért, vagy nagy vagyo-
nokért küzdenek! Ők azért 

küzdenek minden nap, hogy 
a magyar nép a lehető leg-
jobban élhessen – egyáltalán 
élhessen! Hogy a Kárpát-me-
dence évezredes népének hol-
nap is meglegyen mindene a 
méltó élethez. Talán már nem 
is tudjuk, milyen emberfeletti 
munka szükséges azoknak a 
dolgoknak a biztosításához, 
melyeket oly hétköznapian 
használunk – hangsúlyozta 
Horváth Richárd.

A városvezető kiemelte, 
a Magyar Hősök Emlék-
napján egyforma tisztelettel 
kell fejet hajtani Magyaror-
szág régmúlt és ma élő hősei 
előtt, akár a múltban hozták 
áldozatukat, akár a jelenben 
tesznek meg mindent orszá-
gunkért.

A megemlékezés végén a 
pártok, és a különböző egye-
sületek képviselői koszorút és 
mécsest helyeztek el az em-
lékműnél.

Rácz-Szénási Réka

Hálával gondolunk a hősökre

Emléktáblát állítanak 
Doktay Gyulának
Májusban több mint 30 na-
pirendi pontról határoztak a 
képviselők. Egyebek mellett 
döntöttek a Doktay Gyula 
emléktábla kihelyezéséről 
a Hatvany Lajos Múzeum 
épületére, a Bursa Hunga-
rica felsőoktatási önkor-
mányzati ösztöndíjról, vala-
mint az Európa Zöld Városa 
Díj pályázatról.

A képviselők meghall-
gatták a Hatvani 
Rendőrkapitány-

ság tavalyi éves jelentését, 
majd 9 igennel elfogadták 
a közrend-közbiztonsági 
helyzetről szóló beszámolót. 
A testület ezután döntött a 
szociális, gyermekjóléti és 
egészségügyi szolgálat in-
tézményvezetői megbízásra 
vonatkozó pályázatról, az 
Európa Zöld Városa Díj 
elnevezésű projektről, vala-
mint a Bursa Hungarica Fel-
sőoktatási Önkormányzati 
Ösztöndíjról is. – Az elmúlt 
években a város rengeteget 
fordított arra, hogy a tele-
pülés szép, élhető és virágos 
város legyen, most ezt nem-

zetközi szinten is szeretnénk 
megmérettetni az Európa 
Zöld Városa Díj pályázat-
ban, nagyon kíváncsi leszek, 
hogy meddig jutunk, de én 
azt gondolom hogy az a sok 
munka és a rengeteg bizta-
tás, amit a hatvaniak adtak 
ezzel kapcsolatban, az vala-
hol meg kell, hogy térüljön. 
A Bursa Hungarica pályázat 
kapcsán pedig megnöveltük 
a jövedelemhatárt, ahonnan 
lehet pályázni, így gyakor-
latilag lehetővé tettük azt, 
hogy még többen tudjanak 
jelentkezni erre az ösztön-
díjra – hangsúlyozta a pol-
gármester.

A testület mindezek mel-
lett határozott arról is, hogy 
Doktay Gyula emléktáb-
lát helyeznek ki a Hatvany 
Lajos Múzeum épületére, 
továbbá több támogatásról 
is döntöttek, egyebek mel-
lett az ITF Harcművészete-
kért Alapítvány, a Hatvan a 
Tanügyek Közhasznú Ala-
pítvány, valamint a Kodály 
Zoltán Iskolai Alapítvány 
részére.

Rácz-Szénási Réka
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Csaknem 300 táncos lépett 
fel a Nagy Endre Rendez-
vényteremben. A megméret-
tetésre az ország több pont-
járól érkeztek versenyzők.

Díszes terem, elegáns 
és színes ruhák – 
táncosokkal telt meg 

a Nagy Endre Rendezvényte-
rem a hétvégén. Tizenötödik 
alkalommal rendezték meg 
a városban a Hatvan Kupa 
Táncversenyt, mely idén is 
kétnapos volt a nevezők nagy 
létszáma miatt. A résztvevő-
ket Horváth Richárd polgár-
mester köszöntötte, aki azt 
mondta, nagyszerű lehetőség 
ez a fiataloknak, hogy itt meg-
mutathatják a tehetségüket, a 
gyerekek sikeressége azonban 
elképzelhetetlen szüleik, ta-
náraik nélkül, akiknek ezért 
köszönet jár.

A versenyen a fiatalabb és az 
idősebb korosztály is megmé-
rettette magát. Az eseményre 
Debrecenből, Szombathelyről 
és Pécsről is érkeztek, de hat-
vani táncosok is jelen voltak, 
például Taubner Izabella, aki 
azt mondta, a tánc számára 
sokat jelent. – Három évesen 
kezdtem és nagyon a szívem-
hez nőtt, 12 éve csinálom, 
és tényleg annyira jó kiadni 
ilyenkor magamat, ha például 
dühös vagyok, a tánc elmu-
lasztja az egészet – hangsú-
lyozta.

A hatvani csapat tagja Vinc-
ze Klaudia is, aki több mint 9 
éve táncol. Úgy fogalmazott: 
ez a mozgásforma neki sokat 
jelent. – A tánc nekem egy 
önkifejezést jelent, bármilyen 
fájdalmam akad, egyszerűen 
elfeledteti velem és minden 
helyreáll. Már 8 éve folya-

matosan versenyzünk, terü-
leti bajnokságoktól kezdve 
mindenen részt vettünk már, 
szóló, duó, formációs, páros 
kategóriában is megméret-
tetem már magam, amire a 
legbüszkébb vagyok az az első 
E-osztályos területi bajnok-
ságom, ahol 23 táncos közül 
második lettem – mondta.

A táncosokat az előadás 
közben pontozóbírók figyel-
ték. A ritmus, az ütem, a meg-
felelő technika, dinamikus és 
statikus egyensúlyok, vala-

mint a koreográfia mind az 
értékelési szempontok között 
volt. A hatvani versenyre év-
ről-évre többen jelentkeznek, 
a rendezvény népszerűségét 
annak is köszönheti, hogy a 
város logisztikailag jó helyen 
van, valamint a szervezők fo-
lyamatosan próbálnak újítani, 
magas színvonalat biztosítani 
– erről már Kozma Gábor, a 
DanceNet Egyesület elnöke, 
a program szervezője beszélt. 
Hozzátette: azt látja, a tánc 
egyre népszerűbb a fiatalok 
körében. – Egyre több fia-
talt vonz a tánc világa, hiszen 
ezért ez egy erőnléti sport is, 
illetve hát művészet, és nem 
utolsó sorban megtanít egy-
fajta viselkedéskultúrára, ön-
fegyelemre.

A XV. Hatvan Kupa orszá-
gos táncversenyen szombaton 
E-D-C osztályos standard és 
latin, vasárnap pedig szóló, 
duó, kűr és formációs kategó-
riában versenyeztek a résztve-
vők.

Rácz-Szénási Réka

A városban a Kossuth tér, a 
vadaspark, a vadászati mú-
zeum és a tűzoltóság is a 
gyermekeké volt ezen a na-
pon. Mindenhol programok 
sokasága várta a kicsiket és 
nagyokat: volt kézműves 
foglalkozás, vetélkedés és 
csillámtetoválás is, de szín-
padi programokból sem volt 
hiány. A főtéren interaktív 
mese és a kicsi gesztenye 
klub is várta a családokat.

Május utolsó vasár-
napján országszer-
te a gyerekeket 

ünnepelték, így Hatvanban 
is, ahol egész hétvégén iz-
galmas programokkal várták 
a családokat. Szombaton a 
Hatvani Vadaspark készült 
a kicsiknek és a nagyoknak 
ugrálóvárral, arcfestéssel, ál-
lati totóval, mézkóstolóval és 
virágültetéssel. A gyerekek 
emellett kézműveskedhettek 

és megnézhették az állatokat 
is.  A rendezvényen a Hatva-
ni Nőegylet is sok programot 
szervezett a kicsiknek. – Arc-
festéssel, csillámtetoválással 
készültünk, kvízjáták is volt, 
ingyen lufikat is kaptak a gye-

rekek és csokoládét is. Szeret-
nénk ezt a hagyományt foly-
tatni a jövőben is, itt leszünk, 
csináljuk és örülünk, hogy 
ennyien részt vettek a progra-
mokon. Nagyon fontos, hogy 
mi önkéntesen részt vegyünk 

ilyen eseményeken, hogy így is 
támogassuk Hatvan fejlődését 
– mondta Maksáné Szatmári 
Edit a Hatvani Nőegylet tagja.

A vasárnap sem maradt 
gyereknapi programok nélkül. 
A vadászati múzeumban is 

különféle izgalmas játékokkal 
várták a családokat, egyebek 
mellett kézműves asztallal, 
pónilovaglással, csillámteto-
válással, arcfestéssel és vásári 
kavalkáddal. Ide is sokan láto-
gattak ki, a gyerekeknek legin-
kább a vadászkutya-bemutató 
tetszett.

Ezzel párhuzamosan a Kos-
suth téren is elkezdődött az 
ingyenes gyermeknapi ren-
dezvény. A város legnagyobb 
játszóterévé változott a főtér, 
ami már a reggeli órákban 
gyerekzsivajtól volt hangos, 
hiszen hetes rugó versenyt, 
aszfaltrajz versenyt és több 
kézműves foglalkozást szer-
veztek a fiataloknak. Mind-
ezeken túl a kék lámpások 
is bemutatkoztak, mentő- és 
rendőrautó is várta a gyereke-
ket, a polgárőrök motorral és 
drónbemutatóval is készültek 
erre a napra, a katasztrófavé-
delem munkatársai pedig nyílt 

napot tartottak a tűzoltóságon, 
ahová minden érdeklődőt sze-
retettel fogadtak.

A főtéren a Grassalkovich 
Művelődési Ház, a Hatvani 
Karitatív Összefogás Egyesü-
let és a Medical Center Hat-
van is jelen volt, a sátrakba 
kifestőkkel, kézműves progra-
mokkal foglalták le a kicsiket. 
A gyermeknapról persze nem 
hiányozhattak a vattacukrosok, 
lufi- és édességárusok sem, és 
természetesen a vidámparki 
játékok is színesítették a prog-
ramokat. Ezek mellett inter-
aktív mesejátékkal, táncbemu-
tatóval és a Kicsi Gesztenye 
Klub koncertjével is készült a 
városvezetés a gyermekeknek. 
A rendezvényen a 7-es rúgó 
verseny ügyes sportolói és az 
aszfaltrajzverseny alkotói is 
jutalomban részesültek, az el-
ismeréseket Horváth Richárd 
polgármester adta át.

Rácz-Szénási Réka

Idén is megrendezték a 
10000 Ütés Napját, ahol az 
elhunyt sportolókra emlé-
keztek meg a jelenlévők. Az 
eseményen emellett most is 
nemes cél érdekében fogtak 
össze a harcművészek. A 
befolyt összegből a Fogya-
tékkal Élők Nappali Intéz-
ményét támogatták.

Tízezerszer ütöttek a 
levegőbe a harcmű-
vészek az Ötös iskola 

tornatermében. Az esemé-
nyen mesterek és tanítványok 
is részt vettek. A rendezvényt 
Horváth Richárd polgármes-
ter, valamint Lestyán Balázs 
alpolgármester nyitotta meg. 
A programra több városból 
gyűltek össze a harcművé-
szek, a 10 ezer ütés végrehaj-
tásában egy mester segített, ő 
mutatta a ritmust. A program 

célja az elhunyt harcművé-
szek, edzőtársak előtti tiszte-
letadás mellett az, hogy jóté-
konykodjanak is. – A Tízezer 
Ütés Napja annak idején 
úgy indult, hogy nagyon 
sok harcművész barátunkról 
hallottuk, hogy sajnos el-
hunytak, és szerettünk volna 
összehozni egy olyan közös-
séget, ahol egyszerre több 

harcművész meg tud róluk 
emlékezni és tiszteletetünket 
fejezhetjük ki azzal, hogy 
tízezer ütést hajtunk végre 
az ő emlékükre. Aztán ké-
sőbb arra gondoltunk, hogy 
ha ennyien összejöttünk, ak-
kor támogassunk valami jó 
célt, támogassunk vele olyan 
embereket, akik erre rászo-
rulnak – részletezte Koczka 

Konstantin, az esemény szer-
vezője.

A korábbi évekhez hason-
lóan Simon Tímea Nóra, a 
10.000 Ütés Napjának fő-
szponzora és az általa lét-
rehozott Szellemi Alkotó-
műhely tagjai is segítették a 
rászorultakat, neki köszön-
hetően idén rekord összeggel, 
több, mint 400 ezer forinttal 

támogatták a Fogyatékkal 
Élők Nappali Intézményét.

Az ellátottak évről-évre 
részt vesznek az eseményen 
és előadással is készülnek, 
emellett ők is csatlakoznak 
az ütésekhez. Az összegyűlt 
támogatásért nagyon hálásak, 
az összegből egy kirándulást 
szeretnének megvalósítani. – 
Nagyon öröm és megtisztel-

tetés, hogy intézményünk fo-
gyatékkal élő ellátása vehette 
át ezt a támogatási összeget, 
nagy segítség ez a minden-
napi működésünk során. Volt 
már olyan alkalom, hogy be-
rendezési tárgyakat, informa-
tikai eszközöket vásároltunk 
a támogatási összegből, de 
volt olyan is, hogy szabadidős 
programokat valósítottunk 
meg. Az idei évben nagy ter-
veink vannak és mint hogyha 
érezték volna az adakozók ezt, 
mert soha ekkora támogatási 
összeget nem kaptunk még. –
mondta Semperger Katalin, a 
Hatvani Szociális, Gyermek-
jóléti és Egészségügyi Szolgá-
lat vezetője. A harcművészek 
a rendezvényen kétezresével 
adták le az ütéseket, a szüne-
tekben pedig különböző cso-
portok tartottak bemutatókat.

Rácz-Szénási Réka

Tízezer ütés napja: rekord összeg gyűlt össze

A lélek gyümölcsei voltak a középpontban a keresztény 
fesztiválon. Az ökumenikus eseményen előadásokkal és 
változatos programokkal képviselték magukat a város ke-
resztény egyházközségei és intézményei. 

Az ökumenikus ese-
ményen a város re-
formátus, katolikus, 

baptista és evangélikus egy-
házközségei és intézményei 
változatos programokon ke-
resztül mutatták meg, milyen 
sokszínű a kereszténység. Az 
eseményre sok fiatal is kí-
váncsi volt. Horváth Richárd 
szerint fontos, hogy életünk 
során olyan emberekkel ve-
gyük körül magunkat, akik-
kel szeretünk együtt lenni, 
akikkel figyelünk egymásra. 
Ezen a rendezvényen pedig 
olyan emberekkel találkoz-
hatunk, akik törődnek a má-
sikkal.

A kézműves foglalkozások 
mellett megannyi program 
várta a kicsiket és a nagyo-
kat is. Feszültség levezetés-
ről már sokat hallhattunk, 
azonban a fesztivál egyik 
lelkigondozói sátrára a fe-
szültség felvezetés feliratot 
írták. Tóth László segítő 
elmondta, mit jelent a szo-
katlan kifejezés. – Mi azt 
tartjuk, hogy a legjobb mód-
ja a feszültség oldásának, ha 
Istenhez visszük a mi gond-
jainkat, az élethelyzetünket. 
Úgy, hogy hozzá imádko-
zunk, hozzá fohászkodunk, 
tőle várjuk a segítséget, és 
nem a világtól és nem más-

honnét. Ez igazából a fe-
szültség felvezetésnek a lé-
nyege – részletezte.

Egy másik állomáson bib-
liai történeteket ismerhettek 
meg a gyerekek, képregény 
formájában – tudtuk meg 
Mozsár Csabánétól. – A 
bibliai történetek közül a 
Tékozló fiú példabeszédét 
választottuk, ezt lehet feldol-
gozni itt nálunk. Az egyik 
egy úgynevezett hajtogatós 
mese, a másik pedig egy kép-
regény formájában jelenik 
meg. A másik, Az irgalmas 
szamaritánus története, amit 
szintén rajzok alapján muta-
tunk be, majd ezek alapján a 
gyerekek egy rejtvényt tölte-
nek ki. Ha ezzel megvannak, 
akkor a másik asztalnál egy 
kézműves foglalkozás várja 
őket – mondta.  

Egy hatalmas erő, hogy 
felekezettől függetlenül, test-
vérként tekintünk egymásra 
– erre már Krizsán Zoltán, 
Hatvan Belváros Római Ka-
tolikus Egyházközségének 
plébánosa hívta fel a figyel-
met, ünnepi beszédében: 
„Azt kívánom mindegyi-
kőnknek, hogy az imádság-
ban megerősödve tudjunk 
tanúságot tenni a feltámadt 
Krisztusról, azon a helyen, 
ahová az Úristen minket ál-
lított.” 

Csak akkor lehet jó egy 
gyümölcs, ha a természetes 
erők hatnak rá, vagyis igazi 
napfényből és égből hulló 
esőből táplálkozik – hang-
súlyozta Kocsik Mónika, a 
Hatvani Evangélikus Egy-
házközség lelkésze. - Akkor 
tudunk igazán jó gyümölcsö-

ket adni a világnak, akkor tu-
dunk igazán hasznosan élni 
és egymásnak szolgálni vele, 
ha az igazi forrásból árad az 
a megtermékenyítő eső, a 
napfény és az a föld, ami nem 
más, mint Jézus Krisztus ára-
dó szeretete – mondta.

N e m e s h e g y i - H o r v á t 
György, a Hatvani Baptista 
Gyülekezet lelkipásztora egy 
rövid imával áldotta meg a 
jelenlévőket: „Úr Jézus Krisz-
tusunk, Szentlélek Úristen 
várjuk a te eljöveteledet, vár-
juk megtapasztalni azt, hogy 
milyen a lélek erejében járni. 
Várjuk tapasztalni azt, hogy 
itt vagy és hisszük azt, hogy 
te ma cselekedni fogsz, te 
ma meg fogsz érinteni em-
bereket és a téged még nem 
ismerő embereknek kinyilat-
koztatod magad.” 

A Keresztény Fesztivál 
témája a gyümölcstermés 
– emelte ki Tatai István, a 
Hatvani Református Egy-
házközség lelkésze. A témá-
nak két része van: egyrész 
könnyű róla beszélni, ugyan-
akkor nagyon nehéz átélni. 
Mindannyiónkban van egy 
vadhajtású fa, amin rossz 
gyümölcsök teremhetnek. A 
Szentlélek viszont tud olyan 
fát ültetni a szívünkbe, ami 
által csak értékes gyümöl-
cseink lesznek – fogalma-
zott.

A Keresztény Fesztivál 
változatos programjai mellett 
Jézus Krisztust dicsérő zené-
ket is hallhatott közönség és 
a gyülekezetek kórusai is fel-
léptek. Az esemény imával és 
áldással zárult.   

Szeniczey Csaba

A bennünk termő gyümölcsöt Jézus táplálja

Keringő és tangó is volt 
XV. Hatvan Kupán

Drónsimogatás, pónilovaglás 
és vidámpark: ilyen volt a gyereknap

Nemzetközi kerékpárver-
seny résztvevői haladtak 
át Hatvanon. Hazánkat az 
U23-as nemzeti kerékpár-
válogatott képviseli az Orlen 
Nations Grand Prix-n. 

Hatvan is állomá-
sa volt ORLEN 
Nations Grand 

Prix kerékpárverseny útvo-
nalának, amely május 24-től 
28-ig tartott. A résztvevők a 
Hatvani Multifunkcionális 
Sport- és Rendezvénycsarnok 
udvarán gyülekeztek, ahol 
a rajt előtt még mindenki-
nek lehetősége volt átnézni 
kétkerekűjét, valamint felké-
szülni az indulásra. A biciklis 
megmérettetés több országot 
érint, köztük idén első alka-
lommal Magyarországot is. 
– Nagyon fontos az országok 
közötti együttműködés ezt 
szorgalmazza a Nemzetközi 
Kerékpáros Szövetség is. Az 
eseményen 25 csapat vesz 
részt – emelte ki Tam Csilla, 
a Magyar Kerékpáros Szövet-
ség sportszakmai munkatársa.

A verseny első, magyaror-
szági szakaszai Kaposvártól 
Balatonföldvárig, majd Hat-
vantól Bükkszentkeresztig 
tartanak, ezt követően Szlo-
vákiában folytatódik, majd 
Lengyelországban ér véget 
a megmérettetés. Dér Zsolt, 
az országúti kerékpáros vá-
logatott szövetségi kapitánya 
elmondta, hogy a versenyen 
hazánkat az U23-as nemzeti 
kerékpár-válogatott képviseli. 
– A legjobb európai nemze-
tek gyűltek össze, de még az 
amerikai válogatott is részt 
vesz a versenyen. Nagyon erős 
a mezőny, valamint a pályák 
is nagyon nehezek, ma is 150 
km és 2600 méter szintkü-

lönbség vár a résztvevőkre. 
Egy nagyon hegyes szakasz 
a következik, és végig ilyen 
pályákkal fogunk találkozni – 
részletezte.

Valent Márk 11 éves korá-
ban kezdett el komolyabban 
foglalkozni a kerékpározással 
és már akkor célul tűzte ki, 
hogy szeretne a legjobb lenni 
a sportágban. – Vártam már 
az eseményt, hiszen nagyon 
szeretek versenyezni és küz-
deni az eredmény érdekében. 
Előzetesen a Tour de Hongrie 
megmérettetésen vettünk 
részt, amely adott egy erős fel-
készülést, azonban még így is 
úgy gondolom, hogy kemény 
napok előtt állunk, de moti-
váltak vagyunk – mondta.

A kerékpárverseny részve-
vői a készülődés után közösen 
startoltak el a sportcsarnok 
udvaráról a városháza felé vet-
ték az irányt, ahol Horváth 
Richárd polgármester kö-
szöntötte őket. Ezt követően 
a megmérettetés tagjai indul-
tak tovább a Kossuth térről 
egészen Bükkszentkeresztig.

Rimán Alexandra

Hatvant is érintette 
a nemzetközi 
kerékpárverseny

FO
TÓ

: 
R

O
Z

G
O

N
YI

 D
EZ

S
Ő



Extra6 VÁROS, AHOL ÉLÜNK – HIRDETÉS 2023. JÚNIUS
Extra

PROGRAMAJÁNLÓ 72023. JÚNIUS

Nyolc ország ifjú taekwondo-
sai csaptak össze a nemzetek 
kupáján Hatvanban. 

Első alkalommal ren-
dezték meg a XXI. 
Nemzetek Kupáját a 

hatvani sportcsarnokban. Az 
eseményt Horváth Richárd 
polgármester nyitotta meg. 
Ahogy ünnepi beszédében 
mondta: aki sportol az bát-
rabb és erősebb lesz, így az élet 
megpróbáltatásaival szemben 
is könnyebben boldogul.

Összesen 8 nemzet ifjú 
sportolói csaptak össze a ser-
legekért. A Hatvani Taekwon- 
do Klub harcosainak nem 
volt könnyű dolga a külföldi 
ellenfelekkel – erre hívta fel 
a figyelmet a csapat vezető-
edzője Dudás Attila. - Azt 
tapasztalom, hogy a kinti ver-
senyek kicsit keményebbek, 
mint a magyar versenyek. A 
mi szövetségünkben inkább a 
light-contact, touch-contact, 
tehát ezt a félerős küzdelmet 
díjazzák – mondta.

Mindezek ellenére szép tel-
jesítménnyel zárta a verseny-
napot a hatvani klub. Délelőtt 
formagyakorlatokat mutattak 
be a versenyzők. A hazaiak 
közül Rigó Dorka első helye-

zést ért el. Gazdag Levente 
pedig bronzserleget nyert.

Ugyanebben az időszakban 
rendezték meg Végső István, 
III. danos mester emlékére 
az erőtörő versenyszámot. A 
megmérettetésre 5 magyar és 
3 szlovák harcos jelentkezett. 

A harcosoknak colos deszká-
kat kellett puszta kézzel szét-
törniük. A kihívást a Monori 
Taekwon-do Klub sportolója 
nyerte, aki egyszerre hat desz-
kát ütött szét, így megnyerte a 
szamurájkard készletet.    

 A délután küzdelmek-
kel folytatódott. Szomba-
ti Barnabás és Rigó Dorka 
állhatott a dobogó legfelső 
fokára. Gyöngyösi Levente 
és Tóth Zente második lett. 
Gazdag Levente és Angeli 
Anna bronzserleget szerzett. 
A Hatvani Taekwondo Klub 
sportolói így összesen 3 arany, 
2 ezüst és 3 bronzserleget 
hoztak el a Nemzetek Kupá-
járól.

Szeniczey Csaba

Nemzetek kupája 
– több száz harcos 
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